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Verslag Informatie-Bijeenkomst 
Evenementenbeleid  

Datum:  04 november 2024, 20.00-21.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Raadszaal 
Aanwezig: 
• Wethouder Walter van Dijk 
• 34 evenementenorganisatoren 
• Ketenpartners (politie, VRU, Odru) 
• Intern betrokken ambtenaren gemeente Zeist 
• Bureau Horeca Bijzondere Wetten (BHBW) 
 
Inleiding Wethouder Walter van Dijk 
Allereerst hartelijk dank aan alle organisatoren die bijdragen aan het brede aanbod van mooie 
evenementen in Zeist. Evenementenbeleid moet zoveel mogelijk mensen verleiden om mooie 
evenementen te (blijven) organiseren. Tegelijkertijd moet het beleid leiden tot meer 
voorspelbaarheid en duidelijkheid voor alle belanghebbenden. Evenementen kunnen risico’s 
met zich meenemen, die beheersen we in nauwe samenwerking met onze ketenpartners.  
Zeist beschikt over meerdere, prachtige evenementenlocaties, die we het aankomende jaar 
goed in kaart gaan brengen in locatieprofielen met kansen en mogelijkheden. Waar we 
Rijksmonumenten als Het Slot en het Walkartpark goed (misschien wel beter) moeten 
beschermen, zien we ook kansen voor nieuwe evenementenlocaties waar veel mogelijk kan 
worden gemaakt.  
 
Presentatie Bureau horeca Bijzondere Wetten (BHBW) 
Peter Roumen en Marit Stellaard verzorgen een presentatie waarin aan bod komen: het 
aanvraagproces, indieningsvereisten, indieningstermijnen, de toets, de nieuwe meldingsplicht 
en hoe we het beleid gaan door ontwikkelen, inclusief een planning. De presentatie wordt als 
aparte bijlage bij dit verslag meegezonden.   
Reacties tijdens presentatie: 
Melding kleine evenementen 
In de presentatie komt de “melding kleine evenementen” aan de orde, die vanaf 1-1-2025 wordt 
opgenomen in de Algemene Plaatselijke Verordening (APV). Als een klein evenement aan 
bepaalde voorwaarden voldoet, kan voortaan worden volstaan met een melding (twee weken 
van tevoren), in plaats van een vergunningaanvraag.  
Organisatoren geven tijdens de bijeenkomst aan dat ze zich afvragen wie daar profijt van kan 
hebben. Als voorwaarde is namelijk opgenomen dat de verkoop van alcohol niet is toegestaan. 
Organisatoren geven aan dat evenementen zonder verkoop van alcohol vrijwel niet voorkomen. 
Kan die regel geschrapt worden? Of worden ondervangen met een art. 35-ontheffing?  
Wat voor soort evenementen zijn gewenst? 
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Organisatoren geven aan dat ze in de presentatie aandacht missen voor het soort evenementen 
dat gewenst wordt in Zeist. Wat wil de gemeente? Wat willen inwoners? Het antwoord op deze 
vragen nemen we mee bij de uitwerking van het nieuwe evenementenbeleid. 
 
Mentimeter 
Aan de hand van een aantal vragen via de “Mentimeter”, wordt input opgehaald bij de 
deelnemers aan de Informatiebijeenkomst. Zie de bijlage in dit verslag voor de resultaten.  
Duiding 
Alle input wordt meegenomen in de doorontwikkeling van het evenementenbeleid. Gemene 
deler lijkt dat er een enorme behoefte is aan duidelijkheid:  

1. Aan welke eisen moet ik voldoen? 
O.a. Wat zijn de veiligheidseisen? Hoeveel beveiligers moet ik inzetten? Wat in welke 
situatie vereist? Is er een template voor het indienen van een aanvraag?  

2. Op welke plek mag wat?  
O.a. Locatieprofielen? Hoe weet ik of een bepaalde locatie geschikt is voor mijn 
evenement?  

3. Wat faciliteert de gemeente?  
O.a. Wanneer kom ik in aanmerking voor subsidie? Hoe vraag ik die aan? Kan de 
gemeente hekken regelen? Kan de gemeente me helpen bij het maken van een 
veiligheidsplan?  

De gemeente begrijpt die behoefte en het is dan ook uitdrukkelijk de bedoeling om die 
duidelijkheid, met het evenementenbeleid en de daaraan gekoppelde locatieprofielen, zoveel 
mogelijk te scheppen.  
Ook valt er nog veel te winnen op het gebied van heldere (digitale) aanvraagformulieren, formats 
voor veiligheidsplannen, informatie op de website etc. Daar gaat de gemeente op korte termijn 
mee aan de slag.  
Tegelijkertijd: Evenementen blijven maatwerk en afhankelijk van de omstandigheden van een 
specifiek evenement. Het zal dus nooit lukken om alles in een vast stramien te vatten. Advies 
blijft daarom: Zorg dat je tijdig in gesprek gaat met de vergunningverlener, om te bekijken wat er 
voor jouw specifieke evenement nodig is.  
Kennissessie aanvragen evenementenvergunning 
Er blijkt een ruime behoefte te zijn aan een kennissessie, waarin de gemeente de organisatoren 
meeneemt in het aanvraagproces voor een evenementenvergunning.  
We spreken af dat we dat gaan organiseren.  
Betrokkenheid organisatoren in vervolg 
Organisatoren geven aan dat ze graag betrokken willen worden in het vervolgproces. Wanneer en 
op welke wijze kunnen zij hun input tussentijds nog geven?  
 
Afsluiting Wethouder Walter van Dijk 
De wethouder spreekt zijn dank uit voor ieders aanwezigheid en inbreng deze avond.  
De Raad zal het beleid aankomend jaar vaststellen. Uiteraard kan iedereen zich dan aanmelden 
om in te spreken bij de gemeenteraad. Het beleid zal de komende tijd verder doorontwikkeld 
worden waarbij we organisatoren van evenementen zo goed mogelijk op de hoogte zullen 
houden. De wethouder geeft aan dat we onze uiterste best gaan doen om met het nieuwe 
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evenementenbeleid zoveel mogelijk duidelijkheid te scheppen. Uitgangspunt blijft daarbij altijd 
een “ja, tenzij-beleid”, dus we gaan uit van een positieve benadering.  
 
Het gaat om Zeist, het gaat om plezier, blijf organiseren! Dank daarvoor! 
 
>> Op de volgende pagina zijn de resultaten van de “Mentimeter” weergegeven 
 

Wat komt er al eerste in u op bij “Nieuw Evenementenbeleid”? 
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Op welke vragen rondom het “aanvragen van een 
evenementenvergunning”, moet het nieuwe beleid antwoord 
geven?  
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Op welke vragen rondom “Evenementen in Zeist in het 
algemeen”, moet het evenementenbeleid antwoord geven? 
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Heeft u nog een vraag, wat wilt u nog kwijt of welke tip heeft u 
nog voor ons?  
 

 


